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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tijana Kocijel (IDS-ISU) je na 16. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 15. veljače 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Mene zanima vezano za dječje igralište na Katurama, ispod bivše zgrade Domusa, u kojoj 
fazi je realizacija tog dječjeg igrališta obzirom da je bila stopirana gradnja radi izmjene projekta 
i da li su stanari s time upoznati.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Nataša Višković, v.d. pročelnica Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje imovinom Grada Labina: 
 
„Zahvaljujem vijećnici na postavljenom pitanju. Ja bih malo kronološki odgovorila na 
postavljeno pitanje. Nakon održanog sastanka sa stanarima odnosno građanima naselja 
Kature i posljedičnom peticijom, odlučili smo ići u izmjenu glavnog projekta. Takva izmjena 
glavnog projekta iziskivala je od nas posljedično i potpisivanje aneksa sa izvođačem radova i 
dobavljačem opreme. Moram priznati da se to birokratski malo odužilo jer je bilo dosta 
kompleksno da bismo mogli takav izmijenjeni projekt mogli prijaviti prema Upravi ribarstva 
odnosno Ministarstvu poljoprivrede. Nažalost, taj birokratski dio  nas je malo koštao, to moram 
priznati, da bi nas na kraju u siječnju 2023. vremenske prilike odnosno neprilike, malo usporile 
s izvođenjem radova. U međuvremenu smo pokušali definirati čim više detalja koji su bili 
potrebni izvođaču radova od strane projektanta da bismo ustanovili sve odnosno da predmetno 
igralište izgradimo, kada ga već radimo, kvalitetno, a ne da ga samo napravimo. Imali smo 
koordinaciju pred možda desetak dana na terenu dječjeg igrališta, mi, u svojstvu Grada Labina 
kao naručitelja, predstavnik izvođača, predstavnik dobavljača opreme i nadzorni inženjer sa 
projektantom. Definirali smo stanje na terenu te također pristupili još, u par navrata, 
naknadnom obilježavanju vodova da budemo sto posto sigurni da je sve u redu, kamo će se 
ručno možda iskopati, da više pazimo. Ta koordinacija je bila pred desetak dana. Imali smo 
jučer također još jednu koordinaciju kada smo, ja se nadam, napokon sada definirali sve detalje 
koji su potrebni za izvođenje te smo dobili obećanje da će se danas u toku dana krenuti s 
izvođenjem radova u punom opsegu.“ 
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